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 "Mensen die ons vanaf het begin steunden hadden geen idee wat het zou worden", vertelt Ernst-Jan Pfauth
op 7 Ditches TV.

Ernst-Jan Pfauth is medeoprichter van het journalistieke platform De Correspondent. Hij was oprichtend
hoofdredacteur van techblog The Next Web en werkte bij NRC Media. HIj wordt voor 7 Ditches TV geinterviewd
door Kim Coppes.

Ernst-Jan Pfauth (De Correspondent): 'Lezers worden vanaf moment één bij de journalistiek betrokken' from 7
ditches tv on Vimeo.
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